
 
 

  Referat styremøte FNF Oslo 
   Tid: 27.05.20, kl.16:30 - 18:30 

     Sted: Digitalt møte på Teams 

 
Tilstede: Dag Olav Brækkan (DNT Oslo og Omegn), Gunnhild Laxaa (OF), Randi Wilhelmsen 

(NOA), Lisa Näsholm (Skiforeningen), Inger Elisabeth Tveide (NJFF Oslo), Ole Vignes (NOFOA), 
Martin Veastad (OOF), Linda Williamsen (FNF Oslo)  

 

 

 

Sak 11/20 

Kort gjennomgang av referat fra forrige styremøte 

Ok – ingen kommentarer fra styret 
 

Sak 12/20  

Oppsummering fra Årsmøtet (referat) 

Ok – ingen kommentarer fra styret 
 

Sak 13/20  

Orientering: Oppdatering fra styreleder og koordinator 
- Styreleder orienterer 

- Koordinator orienterer om pågående arbeid 

o Internt FNF-arbeid 

o Viken-samarbeid 

▪ Jevnlige møter med FNF i Viken 

o Friluftsnytt 

o Behovsplan for idrett og friluftsliv som var på høring i april 

▪ Koordinator i Oslo sendte ut en oppsummering av planen hva angår friluftsliv 

▪ Status videre for planforslaget:  

• Bymiljøetaten jobber med utkast basert på innspillene fra 

høringsrunden – sendes videre i slutten av mai 

• Byrådets forslag til behovsplan legges frem i september, og som 

vedlegg til budsjettet som vedtas av bystyret i midten av desember 

o Kurs i FNF 

▪ Alle vårens kurs har blitt / blir gjennomført som webinar 

▪ Planlegger følgende kurs til høsten: 

• Naturmangfoldloven 

• Politisk påvirkning 

• GIS 1 

• GIS 2 

o Friluftslivets uke 

▪ Gjør som i fjor – lager hefte med oversikt over aktiviteter i samarbeid med 

FNF Akershus 

 

Ok – styret tar det til orientering 

 



 

 

Sak 14/20  

Orientering: Runde på hva som foregår hos organisasjonene 
- Status fra organisasjonene v/styremedlemmene 

 

- NJFF: Ikke mange permitterte under Korona-krisen, mange er frivillige og ikke ansatt. En del 

arrangementer har vært avlyst, men kommer i gang igjen nå. 

- Naturvernforbundet: Ingen permitteringer, ingen felles samlinger, jobber hjemmefra. Har 

vært en del klager på hogster.  

- OOF: Ingen permitteringer, aktivitetene for skoler har vært avlyst, men er i gang igjen så 

smått nå. Utsatt årsmøte avholdes ute på Frognerseteren 16. juni. 

- Skiforeningen: En del permitteringer, men de fleste er tilbake igjen i jobb nå. Stengning av 

Skimuseet har medført store tap for Skiforeningen. Sommerens camper kan gjennomføres og 

er fulltegnet. Markastuene er delvis åpne igjen. 

- OF: Har masse å gjøre. Kystledhyttene er åpne igjen, de har også åpnet noen nye – fullbooket 

hele sommeren. Mye arbeid med utslipp av plastpellets i Oslofjorden. Strandryddeaksjoner. 

Gjennomfører digitalt årsmøte 4. juni. 

- NOF: Ingen ansatte (kun frivillige), ingen permitterte. Medlemsmøter ble avlyst. Har et stort 

turprogram, noen av turene har blitt gjennomført etter gjeldende smittevernregler.  

 

Ok – styret tar det til orientering 

 

Sak 15/20  

Eventuelle saker fra Friluftsnytt 
- Oppstart av plan: Akersneset 

- Oppstart av plan: Ulvøya, Malmøya, Ormøya, Nedre Bekkelaget og Skilpadda 

Koordinator orienterte kort om sakene. OF skal se på sakene videre og jobbe med uttalelse fra seg. 

Koordinator holder styret orientert om OF sitt arbeid med uttalelse. Ellers ingen kommentar fra 

styret. 

 

Sak 16/20  

Mulighet til å søke støtte fra FNF Nasjonalt 
 

Det ble bestemt at FNF Oslo ikke søker om driftsstøtte fra FNF Nasjonalt for 2020, da økonomien til 

FNF Oslo er god. Denne driftsstøtten er ment til de fylkes-FNF som ikke har så mye midler.  

 

Sak 17/20  

Rutiner rundt høringsuttalelser 
- Spisse ordlyden, lignende det FNF Akershus vedtok på sitt styremøte 5. februar 2020 

Styret tar saken til orientering og vil komme tilbake til en mulig endring på et senere tidspunkt når 

sak 10/20 fra styremøte 6. februar 2020 tas opp på nytt. Det skal tas sikte på å få en lik formulering 

for FNF Oslo og FNF Akershus. 

 



 

 

Sak 18/20  

Eventuelt: Forslag til endinger i forskriftsmal for verneområder 
- Skiforeningen v/ Lisa og OOF v/ Martin orienterte om saken: 

o Hvilke arrangementer og hvilken aktivitet skal man tillate i verneområder? 

o Er aktiviteten i strid med vern av sårbar natur? 

o Eldre verneforskrifter er ikke oppdatert, mangler forvaltningsplan 

o Notat er sendt inn til Miljødirektoratet, svar ventes i september 

Styret diskuterte og tar saken til orientering. Følges opp når svar har kommet fra Miljødirektoratet. 

 

Vennlig hilsen, 

Linda Williamsen 

Fylkeskoordinator 

_____________________________                                                       

Forum for natur og friluftsliv Oslo 


